
Tydzień z życia Gminy
(8-14 listopada)

Obchody Święta Niepodległości
w Gminie

W dniu 10 listopada br. w Majdanie Leśniowskim
odbyły się uroczyste obchody ŚwiętaNiepodległości
w Gminie Leśniowice Rozpoczęły się one wystąpieniami
okolicznościowymi Wójta Gminy Pana Wiesława
Radzięciaka, Starosty Chełmskiego Pana Kazimierza
Stockiego oraz Prezesa Kola Zarządu Gminnego ZKRPibWP
- Pana Jana Bielaka.

Poczty sztanadarowe reprezentowane były przez:
Szkołę P o d s t a w o w ą i m . Tadeusza K o ś c i u s z k i
w Leśniowicach,
Szkolę Podstawową im. Marii Konopnickiej w Teresinie,
Zarząd Gminny ZKRPibWP.

Wśród uczestników byli ponadto: Przewodniczący
Rady Gminy Leśniowiee Pan Stanisław Drogomirecki,
Prezes Banku Spółdzielczego w Leśniowicach - Pan
Franciszek Luhaś, Ks. Bogdan Staszczuk proboszcz parafii
w Kumowie, radni rady gminy, dyrektorzy szkół, sołtysi
i licznie przybyli mieszkańcy gminy.

Kolejnym punktem obchodów Święta Niepod-
ległości była część artystyczna przygotowana przez młodzież
P u b l i c z n e g o G i m n a z j u m w Sie lcu a n a s t ę p n i e
Ks. Jacenty Sołtys z kościoła polsko katolickiego
w Majdanie Leśniowskim odprawił mszę świętą w intencji
tych, którzy oddali swoje życic za Polskę wolną i suwerenną.
Na zakończenie uroczystości odbyły się IV Biegi Niepod-
ległościowe, w których wzięło udział 68 uczestników,
W kategorii dziewcząt najlepszą okazała się Wioletta
Mielnicziik, a w kategorii chłopców Tomasz Kłodnicki.

Kolejne inwestycje w gminie
z programu SAPARD

W dniu 14 listopada 2003 r. została przeprowadzona
wizytacja terenowa i dokumentacyjna prze/ przedstawiciela
Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oddziału
w Lublinie odnośnie złożonych pr/e/ gminę dwóch
wniosków o pomoc finansową z programu SAPARD
z działania 3 tj. rozwój i poprawa infrastruktur}' obszarów
wiejskich. Gmina Leśniowice złożyła dwa wnioski odnośnie
p o m o c y n a m o d e r n i z a c j e d r ó g g m i n n y c h
w miejscowości Plisków jeden odcinek o długości 530 m, a
drugi o długości 567 m. Drogi przewidziane są do realizacji
w 2004 roku. Wizytacja pozytywnie zaakceptowała
prawidłowość złożonych wniosków przez gminę.


